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Protokoll 
 

  

Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap 

 

 Datum:  2011-10-06 

 Tid: 19.00 

 Plats: Klubb- huset Östersund 

 

 Närvarande: 

  

 Asbjörn Norling Ordförande 

 Sven Wahlström Kassör 

Jan-Olov Undvall Sekreterare  

 Kjell Sundström 

 Mats Johansson 

 Monica Netzler 

 Olle Ternström 

Per Sandström 

 Lotta Johansson 

    

 

§1 Ordförande öppnar styrelsesammanträdet. 

 

§2 Punkter på dagordningen: 

 Föregående protokoll 

 Ekonomi 

 Inkommen post 

 Rapporter 

 Beslut tagna under mötet 

 Övriga frågor 

 Mötets avslutning 

 

§3    Föregående protokoll 
  

Föregående protokoll las till handlingarna. 

  

§4 Ekonomi: 
  

Kassören bedömer det ekonomiska läget som oförändrat gott. Kassören lämnade 

en  fördjupad ekonomisk genomgång per sektion.  

 

§ 5 Inkommen post 

 

Kassören informerade att följande post inkommit: 

 

 Div. räkningar och tidskrifter har inkommit.  

.  
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§ 6 Rapporter 

 

Ordförande  

 

 Ordförande och Lotta Johansson, som är valberedningen, gav en lägesrapport inför 
årsmötet.  

 

 Ordförande gick igenom dagordningen inför planeringsmötet den 29 oktober på 
Restaurang Murklan på Frösöstrand kl. 10.00. Anmälningar om deltagande ska göras 

till sekreteraren. Dagordningen kommer att läggas ut på hemsidan.  

 

 

Kölbåt 

 

 

 Claes Hoglert gav en lägesrapport. Arbete pågår med att ta fram en 

verksamhetsberättelse. Claes planerar att bjuda in Björn Österberg, segelmakare på 

North Sails i Stockholm, och erfaren kappseglare att prata om Smart course (strategi 

och taktik i kappsegling). Claes håller på att planerar vilka seglingar som skall 

genomföras nästa sommar.  

 

Information från jollesektionen 

 

 Monica Netzler gav en lägesrapport. Planering av vinterträning har påbörjats. Arbete 

med verksamhetsplan inför 2012 pågår. Viss seglingsaktivitet pågår fortfarande. Några 

tävlingar återstår under 2011. Skidhelg i Åre planeras. Resultatmässigt har 2011 varit 

mycket bra säsong. Barn och ungdomar från säsongens seglarskolorna har i högre 

utsträckning än tidigare fortsatt med deltagande i andra aktiviteter.  

 

 Information från Anläggning 

  

 Kjell Sundström gav en lägesrapport. Under arbetsdagen i höst deltog 14 
varvsmedlemmar. Det är således 37 varvsmedlemmar som fullgjort sin arbetsplikt..  

De som under året inte deltagit vid arbetsdagarna kommer att debiteras 500 kr. 

Återstår att göra vid varvet denna höst är att färdigställa framsidan av 

underviskningslokalen. Information om att låsa fast stegar kommer att läggas ut på 

hemsidan. Sjösättningskranen har krånglat av och till. Asbjörn informerade att han 

kommer att träffa AnnSofie Andersson gällande kranfrågan den 19:e oktober.  

 

Hemsidan 

 

 

 Asbjörn meddelade att han informerat på hemsidan om arbetshelg vid Åstorpet, 
Kungsgårdsvikens gästhamn.. Asbjörn poängterar vikten av att också nyttja alternativa 

informationskanaler vid sådana tillfällen.  
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§ 7 Övriga frågor 

 

 Olof Ternström tog upp frågan om biträdande klubbmästare för att i högre få med sig 
jollesektionen vid gemensamma sammankomster. Inget beslut fattades dock i frågan.  

 

§ 8 Nästa möte: 

  

Nästa styrelsemöte ändras och blir 1:a  novembar kl.19.00 i klubbhuset.  

 

 

 

 

§ 9 Beslut tagna under mötet 

 

 Inga beslut togs vid mötet.  
 

§  10              Mötets avslutande 
 

Ordförande avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse. 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 Jan-Olov Undvall  

 

 Justeras:   Olle Ternström 

 

 Asbjörn Norling   

 

 


